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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2015/16:682 Offentlig upphandling

Enligt uppgifter från Svenskt Näringsliv finns det ett missnöje runt reglerna och 
utformningen av offentlig upphandling hos företagare. Det har lett till att en 
majoritet av företagen helt eller delvis slutat att medverka i offentliga 
upphandlingar på grund av otydliga kravställningar. Så många som sju av tio 
företag uppger att de inte längre deltar i upphandlingar på grund av 
kravställningarna.

Varje år upphandlar svenska myndigheter varor och tjänster till ett värde av 
ungefär 600 miljarder kronor. Det handlar med andra ord om betydande 
summor. Lagstiftningen har tyvärr inte hängt med i utvecklingen och en 
översyn vore därför välkommen.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att förenkla och effektivisera 
processen runt den offentliga upphandlingen?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-01-25
Besvaras senast
2016-02-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


